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Wachtebeke,  20 januari 2017,  

 

Geachte, 

 

Namens de N-VA-afgevaardigden in de gemeenteraad van Wachtebeke wensen we volgende  vragen 

toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad van januari 2017:  

 

Vraag 1  : aanleg zuurstofleiding Air Liquide door Wachtebeke 

 
Graag hadden we hierover wat toelichting gehad.  Wat is het traject, wanneer wordt het aangelegd  

en wat zal de eventuele hinder zijn voor de betrokkenen ?  

Lokeren heeft een negatief advies uitgebracht.  Kan U ons vertellen waarom ?   

 

Vraag 2 : project vergroening kerkhof 

 

Het project vergroening kerkhof gaan we indienen als plattelandsproject Oost-Vlaanderen 2017.  Dit 

is een fonds van 1,7 miljoen euro waarbij de geselecteerde projecten tot 65% cofinanciering kunnen 

krijgen.  Graag hadden we wat toelichting gekregen.   Wat houdt die ‘vergroening’ van het kerkhof 

precies in ?  

 

Vraag 3 : tarieven brandweer  
 

Op de website van de gemeente staat dat de tarieven van de brandweer voor alle 18 gemeenten van 

de brandweerzone centrum, waartoe Wachtebeke behoort, dezelfde zijn.  

Deze week werd in de krant aangekondigd daar er een aantal tarieven zouden dalen nl. sleutels 

recupereren, het slot van een (niet-)gemotoriseerd voertuig losmaken en wespennesten verwijderen. 

We veronderstellen dat deze tariefdalingen ook voor Wachtebeke gelden ?  

Vraag 4: heffing op 2de verblijven en opvolging  

 

In het verslag van het CBS van 19/12 kunnen we een klacht terugvinden van een burger die een 2de 

verblijf langs de Akkerstraat heeft.   Dat de betrokkene 1.000 euro moet betalen trekken we niet in 

twijfel.  Maar betrokkene wijst erop dat burgerzin niet wordt beloond.   Tal van 2de verblijven in zijn 

omgeving betalen nog steeds 500 euro terwijl ze eigenlijk 1.000 euro hadden moeten betalen.    

Alleen zijn ze onder de radar gebleven door bijvoorbeeld verbouwingen niet aan te vragen.    Anders 

geformuleerd:  illegale chalets worden bevoordeeld omdat er geen of een gebrekkige controle en 

sanctionering is.  

 

Graag hadden we vernomen van het gemeentebestuur indien deze opmerking geheel of gedeeltelijk 

terecht is ?   Welke controles worden er uitgevoerd en hoe regelmatig gebeuren er controles ?  En 



gebeuren er ook systematische controles op officiële en officieuze 2de verblijven waar er helemaal 

geen aanvraag werd ingediend ?  

 

Vraag 5 : goedkeuring strategisch openruimte project Moervaartvallei 
 
Het strategisch openruimte project Moervaartvallei werd recentelijk door Min. Schauvliege 
goedgekeurd.  Op 17 januari is hierover een overleg geweest waar er gesproken is over de verdere 
uitrol van dit project. 
 
Ik heb hierover een aantal vragen:  1.  Wat is de impact van dit project en  de goedkeuring ervan voor 
Wachtebeke ?  ;  2.  Kun je wat meer vertellen over de verdere uitrol van dit project ? ; 3. Betekent 
dit ook dat het oorspronkelijk idee om een deel van de gronden onder water te zetten als 
compensatie voor de uitbreiding van de Gentse haven definitief van de baan is ?  
 
Vraag 6 : heraanleg Ramonshoek  
 
Er is verwarring over de lengte van het traject van de Ramonshoek dat deel uitmaakt van het 
geplande investeringsproject.   Gaat het over de Ramonshoek tussen de brug over de expressweg tot 
aan de school van Overslag of zal het volledige traject worden aangepakt tot aan het hernieuwde 
kruispunt met de Overslagdijk en de Schoolstraat ? 
 
Indien het tot aan het kruispunt is : zal het fietspad worden doorgetrokken tot aan het kruispunt ?   
Indien neen, mogen we dan veronderstellen dat de dorpskern van Overslag een zone 30 zal worden ?  
 
Vraag 7 : evaluatie nieuwe gemeentelijke website 
 
Hoewel we vele duizenden euro’s hebben uitgegeven aan een nieuwe gemeentelijke website kreeg 
deze nieuwe website een onvoldoende in het gemeenterapport 2016 van het nieuwsblad.    Werden 
de minpunten in kaart gebracht en zal hieraan gewerkt worden ?  
 
Een voorbeeld:  hoeveel burgers in Wachtebeke zijn in staat zonder veel zoekwerk de maandelijkse 
verslagen van de gemeenteraad terug te vinden ?  
 
Vraag 8 : evaluatie BIN-netwerken in Wachtebeke 
 
De voorbije jaren zijn er diverse BIN-netwerken bijgekomen in Wachtebeke.    Lopen deze allemaal 
prima ?   Heeft het ook een positief effect gehad op de criminaliteitscijfers ?  En zijn er nog verdere 
evoluties in de werking ervan te verwachten ?  Vb. In Nederland werken ze met een groepschat via  
WhatsApp.  Zal dit ook voor onze bins worden opgezet ?  
 
Namens de N-VA vertegenwoordigers in de gemeenteraad 

Rudy Vande Velde,  Ireen De Pauw en Sabine De Frenne 


